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ضرورت ارتقاء امنیت اطلاعات در برق اردبیل
حســین قدیمی ، مدیرعامل شــرکت توزیع نیروی برق استان اردبیل در 
جلسه تیم ارزیابی امنیتی حوزه فاوا وزارت نیرو با اعضای شورای هماهنگی 
صنعت آب و برق استان اردبیل اظهار کرد: امسال سال درخشانی در حوزه 
وزارت نیرو در گذر از پیک تابســتان بود و تمام برنامه ریزی های دشمنان 
برای ایجاد نارضایتی و ناامنی در اثر خاموشــی های احتمالی و قطع آب و 
برق در کشــور را نقش برآب کرد بطوریکه امسال هیچ خاموشی در سطح 
استان اردبیل برای مشترکین اعمال نشد.قدیمی ادامه داد: با اقدام جهادی 

که امســال در حوزه آب و برق اتفاق افتاد، هیچ مشترکی نارضایتی نداشته 
و حتی امسال نسبت به سال گذشته رشد مصرف داشتیم. وی ضمن اشاره 
به ضرورت اجرای خدمات الکترونیکی در جامعه ، تصریح کرد: زمان مردم 
برای ما ارزشمند است و اجرای کامل این پروژه در سطح شرکت، احترام به 
حقوق شهروندان بوده و مدیران موظف هستند با نظارت بر روند اجرای این 
پروژه، مسیر را برای مشترکان هموار کنند. مدیرعامل شرکت توزیع نیروی 
برق اســتان اردبیل همچنین با اشاره به ضرورت تلاش در راستای توسعه 

دولت الکترونیک، گفت: باید در حوزه امنیت IT و تقویت زیرساخت های 
آن تلاش بیشتری را انجام دهیم چرا که دشمن در عصر کنونی شیوه جنگی 
خود را تغییر داده و از حالت سخت افزاری به جنگ نرم افزاری تبدیل شده 
است.حسین قدیمی به کمبود نیروی متخصص در حوزه فناوری اطلاعات 
اشــاره کرده و گفت: یکی از دغدغه ها و اولویت های اصلی شرکت بحث 
IT  بوده و در راستای جذب نیروی متخصص نامه نگاری هایی با شرکت 

توانیر و دانشگاه ها برای استخدام نخبگان این رشته شده است.

شهرستان
اخبار

امتیــاز - بهــادری- مهندس ایــرج رخصتی 
مدیرعامل ذوب آهن اصفهان پنج شــنبه ۱۹ آبان ماه 
با حضور در دفتر دکتر ســید صولــت مرتضوی وزیر 
تعاون، کار و رفاه اجتماعی، با وی دیدار و گفتگو کرد 
و برنامه های تولید و روند پیشرفت پروژه های توسعه 
و شرایط این شرکت را تشریح نمود که با حمایت وزیر 
تعاون کار و رفاه اجتماعی از این برنامه ها همراه بود .
دکتر ســید صولت مرتضــوی ، موفقیت ذوب آهن 
اصفهــان را در ثبت رکورد تولید در شــش ماهه اول 
ســال جاری شایسته قدردانی دانســت و افزود : این 
دســتاورد و همچنیــن تولیــد محصــولات جدید و 
استراتژیک نشــان دهنده همت والای تلاشگران و 

مدیریت صحیح این مجتمع عظیم صنعتی است.
وی افــزود : حمایت از ذوب آهن اصفهان به عنوان 
یک صنعت اســتراتژیک که محصــولات مهم و اثر 
گذار در توسعه زیرســاخت های کشور تولید می کند 
و نقش بســزایی در تحقق نهضت ملی مســکن دارد 
ضروری اســت و این وزارت خانه فعالیت ها و تلاش 

این شرکت را همواره رصد می کند .
وزیــر تعــاون کار و رفاه اجتماعی ضمــن تاکید بر 
حمایت قاطع از برنامه های ذوب آهن ، اظهار داشت 
: مدیران و تلاشــگران این شرکت با وجود مشکلات 
و مســائل مختلف ، در امر تولیــد موفق بوده اند و با 
پشتیبانی لازم قطعاً این واحد صنعتی شکوفاتر خواهد 

شد.
مدیرعامــل ذوب آهــن اصفهان در ایــن دیدار به 

دســتاوردهای این شــرکت از جمله بهترین عملکرد 
از ابتدای تاســیس که در شش ماهه اول سال جاری 
رقم خورد اشــاره کرد و گفت : با وجود مشکلات در 
تامین مواد اولیــه و محدودیت های مالی و نقدینگی 
که حاصل فضای بیرونی ســازمان بود، این شرکت با 
همت تلاشــگران و اتخاذ شــیوه ها و رویکرد جدید 
موفق شــد با حل مشــکل تامین مواد اولیه در کوتاه 
مدت ، در شش ماهه اول سال جاری رکورد جدیدی 
در تولید این شــرکت طی نیم قرن گذشته ثبت کند 
و ۱۲ محصول جدیــد نیز تولید نمایــد. همچنین با 

توجه ویژه بــه تولید دانش بنیان پروژه های متعدد با 
همکاری شرکتهای دانش بنیان تعریف و اجرا شده که 
از جمله آن برنامه ریزی برای تولیدسوزن ریل که یک 
محصول بسیار اســتراتژیک است می باشد. در مقوله 
صرفــه جویی و باز چرخانی آب نیز پروژه های متعدد 
در حال اجراست که مهمترین آن احداث تصفیه خانه 
پساب شهری است نتیجه این اقدامات کاهش مصرف 
آب کارخانه بوده که به تایید شــرکت آب منطقه ای 
اصفهان رسیده و ان شــاالله با بهره برداری از پروژه 
های در دست اجرا برداشت آب از رودخانه زاینده رود 

نزدیک به صفر خواهد شد.
مهندس رخصتی با اشاره به اینکه حفظ و ارتقاء تولید 
ذوب آهن اصفهان در شــرایط جاری اهمیت ویژه ای 
دارد، افزود : این تولید در شــرایط سختی صورت می 
گیرد و مشــکلاتی که از بیرون سازمان تحمیل شده 
همچــون افزایش حقوق گمرکی مواد اولیه و افزایش 
قیمــت حامل های انرژی به ویژه گاز، در کنار کنترل 
دســتوری قیمت محصولات در بورس کالا توســط 
دولــت تولید اقتصادی ذوب آهــن را با چالش مواجه 

کرده است .

مدیرعامــل ذوب آهــن اصفهان با انتقــاد از عدم 
تخصیص ســهمیه یــک میلیــون و ۷۵۰ هزارتنی 
ســنگ آهن ذوب آهن در حالیکه سایر شرکت های 
فولادی از سهمیه سنگ آهن معادن دولتی برخوردار 
هســتند،  افزود  : تامین پایدار مواد اولیه در شــرایط 
کنونی اهمیت بســیاری برای این شرکت دارد که در 
این راســتا اقدامات مختلف از جمله درخواست برای 
انجام اکتشافات معدنی نیز صورت گرفته است. نتیجه 
بخشــی این اقدامات مسلتزم مساعدت لازم از طرف 
وزارت صمت بــرای واگذاری پهنه های اکتشــافی 
درخواست شــده و همچنین تخصیص سهمیه مذکور 
اســت .وی با اشاره به دســتاورد مهم ذوب آهن در 
تولیــد ریل گفت : این شــرکت با وجود مشــکلات 
فراوان ســرمایه گذاری زیادی برای تولید ریل انجام 
داد اما مسئله مطالبات ذوب آهن از دولت بابت فروش 
ریل و همچنین مطالبات از صندوق بازنشســتگی و 
ایمیدرو و سایر سازمان ها و شرکت های دولتی هنوز 
حل نشــده که در بهبود شرایط اقتصادی این شرکت 
تعیین کننده اســت . مهندس رخصتی اظهار داشــت 
: تلاشــگران ذوب آهن اصفهان با آگاهی از اهمیت 
پیشــرفت و بالندگی ذوب آهن اصفهان برای صنعت 
کشور و نقش این شرکت در تامین مسکن ملی برای 
اقشــار کم برخوردار، ازهیچ کوششی برای دست یابی 
به اهداف تولیدی دریغ نمی ورزند و همچون گذشته 
در خط مقدم مقابله با تحریم ها، مجاهدت می نمایند 

که حاصل آن دستاوردهای مهم اخیر است.

37022 ISO آشنایی با استاندارد
سیستم های مدیریت سوت  زنی- راهنما

ســوت زنی گزارش دهی خطاکاری مشــکوک یا ریســک 
خطاکاری است. مطالعات و تجربیات نشان می دهد که بخش 
عمده ای از خطــاکاری از طریق گزارش-های افراد داخل یا 

نزدیک به سازمان، مورد توجه سازمان متاثر قرار می گیرد.
ســازمان ها به طور فزاینده به معرفی یا بهبود خط مشی ها 
و فرایندهای سوت زنی داخلی در پاسخ به مقررات یا به طور 
داوطلبانه توجه دارند. این استاندارد راهنمایی را برای ایجاد، 
پیاده ســازی، نگهداری و بهبود سیســتم مدیریت سوت زنی 

برای سازمان ها با خروجی های زیر ارائه می کند:
الف- تشویق و تسهیل گزارش دهی خطاکاری؛

ب- پشــتیبانی و حفاظت از ســوت زنان و سایر طرف های 
ذی نفعان دخیل؛

پ- حصــول اطمینــان از رســیدگی درســت و به موقع 
گزارش های خطاکاری؛

ت- بهبود فرهنگ سازمانی و حکمرانی؛
ث- کاهش ریسک های خطاکاری.

منافع بالقوه برای سازمان شامل موارد زیر است:
اجازه دادن به ســازمان جهــت شناســایی و پرداختن به 

خطاکاری در اولین فرصت؛
کمک به پیشگیری یا کمینه کردن زیان و مساعدت جهت 

بازیابی دارایی های از دست رفته؛
حصول اطمینان از تطابق با خط مشی ها، روش های اجرایی 

و تعهدات اجتماعی و قانونی؛
جذب و حفظ کارکنان متعهد به ارزش ها و فرهنگ سازمان؛

اثبات روش های حکمرانی سالم و اخلاقی به جامعه، بازارها، 
تنظیم گران، مالکان و دیگر ذی نفعان.

ایــن اســتاندارد  راهنمایی را برای ســازمان ها جهت پدید 
آوردن یک سیســتم مدیریت ســوت زنی بر اســاس اصول 
اعتمــاد، بی طرفی و حفاظــت ارائه می کند. این اســتاندارد 
ســازگار بوده و اســتفاده از آن با اندازه، ماهیت، پیچیدگی و 
نظام قضایی فعالیت های سازمان تغییر می کند. این استاندارد 
می تواند به یک ســازمان در بهبود خط مشــی و روش های 
اجرایی سوت زنی جاری، یا تطابق با قوانین سوت زنی اجرایی 

کمک کند.
این استاندارد »ساختار هماهنگ« را اتخاذ می کند)از جمله 
توالی بند، متن مشترک و واژگان مشترک( که توسط سازمان 
جهانی استاندارد جهت بهبود همسویی در میان استانداردهای 
بین المللی برای سیستم های مدیریت توسعه داده شده است. 
سازمان ها ممکن اســت این استاندارد را به عنوان راهنمایی 
مستقل برای سازمان خود یا در امتداد با دیگر استانداردهای 
سیســتم مدیریت، از جمله جهت پرداختن به الزامات مرتبط 
با سوت زنی در دیگر سیســتم های مدیریتی سازمان جهانی 
اســتاندارد اتخاذ کنند. شکل زیر بررسی اجمالی مفهمومی از 
یک سیســتم مدیریت سوت زنی توصیه شده است که نشان 
می دهــد چگونه اصول اعتماد، بی طرفــی و حفاظت تمامی 

عناصر چنین سیستمی را تحت پوشش قرار می دهند.

تمدید مجوز بهره برداری کارگاه ساخت 
و تعمیر شناور مجتمع صنایع دریایی شهید 

موسوی توسط بندر خرمشهر
امتیاز - ســیده زینب رمضانی- مدیــرکل بندر و 
دریانوردی خرمشهر گفت: مجوز بهره برداری کارگاه ساخت 
و تعمیر شــناور مجتمع صنایع دریایی شهید موسوی پس از 
تایید کارگروه بازرســی و نظارت بر ســواحل اداره کل بندر 
و دریانوردی خرمشــهر، توسط کمیته صدور مجوز سازه های 

دریایی سازمان بنادر و دریانوردی صادر شد.
به گــزارش روابط عمومــی اداره کل بنــدر و دریانوردی 
خرمشــهر، نوراله اسعدی اظهار داشــت: مجوز بهره برداری 
کارگاه ساخت و تعمیر شــناور مجتمع صنایع دریایی شهید 
موســوی خرمشــهر از ســوی اداره کل بندر و دریانوردی 

خرمشهر تمدید شد. 
 وی عنوان کرد: در راســتای تحقق منویــات مقام معظم 
رهبری، اجرایی شــدن شــعار ســال، فراهم کردن بســتر 
ســرمایه گذاری و رفع موانــع کســب و کار و ایفای نقش 

حاکمیتی سازمان بنادر و دریانوردی این مجوز تمدید شد. 
 مدیرکل بندر و دریانوردی خرمشهر گفت: مجوز بهره برداری 
کارگاه ساخت و تعمیر شــناور مجتمع صنایع دریایی شهید 
موســوی پس از تایید کارگروه بازرسی و نظارت بر سواحل 
اداره کل بندر و دریانوردی خرمشــهر، توســط کمیته صدور 
مجوز سازه های دریایی سازمان بنادر و دریانوردی صادر شد

 
بازدید مسئولین استانی و شهری اراک 

از باغات سنجان و کرهرود
به گزارش اداره ارتباطات و امور بین الملل شهرداری اراک، 
دکتر کریمی شهردار اراک به همراه رئیس و اعضای شورای 
اسلامی شــهر، استاندار مرکزی ، معاون عمرانی و مدیر کل 
مدیریت بحران اســتانداری، نماینده مردم اراک در مجلس 
شورای اســلامی، مدیران کل شرکت آبفا، جهاد کشاورزی، 
راه و شهرســازی استان و شهردار منطقه سه اراک و مدیران 

شهرداری از باغات سنجان و کرهرود بازدید بعمل آوردند.
در این بازدید مسائل و مشکلات باغات سنجان و کرهرود با 
توجه به بحث کم آبی پیش آمده و بهره برداری بهتر از این 
اراضی، حفظ قنات موجود در این منطقه با توجه به چاه هایی 
که سال های گذشته در این منطقه احداث شده و بر کارکرد 
قنوات موجود تاثیرگذار بوده اســت، بــه صورت میدانی و از 
نزدیک بررسی و مقرر گردید که در طرح جامع حفظ باغات و 

سنجان و کرهرود این ملاحضات در نظر گرفته شود.

وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی:

از برنامه ها و پروژه های ذوب آهن اصفهان حمایت می کنیم

امتیاز- بهادری - مدیر عامل آبفای اســتان اصفهان در دیدار با رئیس هیات مدیره 
بانک ملت، بر لزوم اجرای پروژه های مصوب سفر ریاست جمهوری از طریق تسهیلات 

بانکی، تاکید کرد.
حســین اکبریان در نشستی با مســعود نصر اصفهانی، رئیس هیئت مدیره بانک ملت، 
خواستار بررسی راه های استفاده از ظرفیت ماده ۵۶ و مشارکت بانک ملت برای پیگیری 

و تکمیل پروژه های آب و فاضلاب در سطح استان شد.
شــایان ذکر است، در این جلسه که در محل شــرکت آب و فاضلاب استان اصفهان 
تشکیل شد، احسن الله رادمهر مدیر عامل شرکت هلدینگ بهساز مشارکت های بانک 
ملت نیز حضور داشــت و بر اســاس تفاهم دو جانبه بر مشارکت بانک ملت در تکمیل 

طرح های آب و فاضلاب  تاکید شد.
گفتنی است، بر اساس ماده ۵۶ قانون الحاق، به منظور تسریع در عملیات اجرائی طرح 
های تملک دارایی های ســرمایه ای ملی و طرح های ملی استانی آغاز شده، با اولویت 
پیشرفت فیزیکی بیشتر  به دستگاه های اجرائی اجازه داده می شود پس از تأیید سازمان 
مدیریت و برنامه ریزی کشور نسبت به انعقاد قرارداد تسهیلات مالی با تأمین کنندگان 
منابع مالی مشتمل بر پیمانکار یا سازنده طرح، اشخاص حقیقی یا حقوقی ایرانی، بانک 
ها و ســایر مؤسســات اعتباری مالی و پولی در قالب عقود اســلامی مندرج در قانون 

عملیات بانکی بدون ربا اقدام نمایند .

اولین جلســه کارگروه استانی بیماری های خاص و صعب العلاج 
با ریاست دکتر بالو ریاست دانشگاه در سالن اجلاس دانشگاه علوم 
پزشــکی استان برگزار شد.به گزارش روابط عمومی اداره کل بیمه 
ســلامت این جلســه که با حضور دکتر عاطف راد مدیرکل بیمه 
ســلامت ، معاون بیمه و خدمات ســلامت ، معاونین غذا و دارو و 
درمان دانشگاه ، مدیریت درمان تامین اجتماعی و نماینده مدیرکل 
امور اجتماعی و فرهنگی اســتانداری برگــزار گردید ، دکتر بالو بر 
مغتنم شــمردن فرصت اســتفاده از منابع صندوق جهت بهره مند 
نمودن هم اســتانی های عزیز خصوصاً بیمه شــدگان دردمند کم 
درآمــد مبتلا به بیمارهای خاص و صعــب العلاج تاکید نمودند به 
گونه ای که در اسرع وقت بتوانند از اعتبارات تخصیص داده شده به 
اســتان برخوردار شوند.در این جلسه دکتر عاطف راد مدیرکل بیمه 
سلامت اســتان توضیحاتی درخصوص الزامات قانونی واساسنامه 
صندوق بیماریهای خاص و صعب العلاج و شــیوه نامه اجرایی آن 
ارائه نمودند. مدیرکل بیمه ســلامت درحاشــیه این جلسه گفت: 
صندوق بیماریهای خاص و صعب العلاج براســاس بند ن تبصره 
۱۷ قانون بودجه ۱4۰۱ ذیل ســازمان بیمه سلامت تشکیل شده و 
بنا بر مفاد اساســنامه قرار است بیمه سلامت از طریق صرف منابع 
صندوق ، حفاظت مالی بیشــتری نسبت به قبل و مازاد بر پوشش 
سازمانهای بیمه گر پایه و تکمیلی برای ویزیت ، خدمات پزشکان 
، پاراکلینیک دارو و کالاهای ســلامت محور در سطوح سرپایی و 
بستری برای حداقل 4۶ بیماری خاص و صعب العلاج فراهم نماید.

وی خاطر نشــان کردبا توجه به کد خدمت تعریف شده در بسته و 
نــوع مالکیت )دولتی ، خصوصی و ...( هنگام ارائه خدمات ، تفاوت 
مبالغ به سهم سازمان اضافه شده و از سوی این اداره کل به مراکز 
طرف قرارداد پرداخت شــده و پرداختی بیمه شــده بعضاً به صفر 
می رســد. لازم به یاد آوری است تاکنون بسته خدمات ۹ بیماری 
سیستیک فیبروزیس ، بال پروانه ای ، ام اس ، تالاسمی هموفیلی ، 
همودیالیز ، دیالیز صفاقی ، اوتیسم ، موکوپلی ساکاریدوز در سامانه 
نسخه الکترونیک اعمال شده و مابقی به تدریج در حال بارگذاری 
است.همچنین ۱۰۰% هزینه بســتری بیماران متابولیک ، آتروفی 
عضلانی نخاعی ، فیبروز کیستیک و بال پروانه ای با رعایت تعرفه 

دولتی و پس از انتساب نشان در تعهد بیمه می باشد.

مدیر روابط عمومی مجتمع گاز پارس جنوبی در نشســت با مدیرعامل 
خانه مطبوعات و رســانه کشــور، بیان کرد: مجتمع گاز پارس جنوبی 
در راســتای تعامل و همکاری با جامعه پیرامونی، مطبوعات و رســانه 
استان بوشــهر، همگام و همسو خواهد بود.   ابوالحسن بی باک، رئیس 
روابط عمومی مجتمع گاز پارس جنوبی در نشســت با مازیار هوشمند، 
مدیرعامل خانه مطبوعات و رســانه کشــور بیان کرد: با برنامه ریزی و 
رویکرد جدید، ســطح تعامل و همکاری مجتمــع گاز پارس جنوبی با 
مطبوعات، اصحاب رسانه و خبرنگاران فعال استان بوشهر بیش از پیش 
تقویت می شود. بی باک در ادامه عنوان داشت: مجتمع گاز پارس جنوبی 
با تامین ۷۵ درصدی از گاز مورد نیاز کشــور به عنوان بزرگترین تامین 
کننده گاز و محصولات جانبی در ایران تبدیل شــده است، مطبوعات و 
اصحاب رســانه کشــور و در راس آن خبرنگاران استان بوشهر باید در 
انعکاس و بازتاب شایســته این اقدامات و دستاوردهای مهم با مجتمع 
گاز پارس جنوبی هم قدم و همســو حرکت کنند. رئیس روابط عمومی 
مجتمع گاز پارس جنوبی افزود: خبرنگاران و اصحاب رســانه کشــور و 
اســتان بوشــهر جزو زحمتکش ترین و نجیب ترین اقشار جامعه هستند 
و ما تلاش می کنیــم که زمینه فعالیت آنها در حوزه اطلاع رســانی و 
انعکاس اخبار مجتمع فاخر گاز پارس جنوبی هر چه بیشــتر تســهیل 
شــود و درب ورودی مجتمع گاز پارس جنوبی به روی اصحاب رسانه 
و خبرنگاران فعال مناطق پیرامونی باز اســت و دستان صاحبان قلم در 
ســطح کشور و استان بوشــهر را به گرمی می فشاریم.  وی با اشاره به 
اقدامات بی نظیر و جهادگونه کارکنان و متخصصان مجتمع گاز پارس 

جنوبــی در جهت آمادگی تولید مســتمر و پایــدار گاز ، بالاخص ورود 
به فصل سرد ســال تصریح کرد: پالایشگاه های سیزده گانه مجتمع گاز 
پارس جنوبی با رشادت و اقدامات جهادی آمادگی لازم را در جهت تولید 
پایدار گاز و تامین آسایش و آرامش هموطنان عزیزمان را رقم زده اند و 
امید داریم اصحاب رسانه و سایت های خبری فعال در مناطق پیرامونی 
پارس جنوبی در جهت بازتاب و انعکاس شایســته اخبار مهم و کلیدی 
مجتمع گاز پارس جنوبی فعالیت گســترده ای داشــته باشــند. بی باک 
افزود: روابط عمومی مجتمع گاز پارس جنوبی در جهت هماهنگی و به 
روز نگه داشــتن اطلاعات تخصصی و افزایش سطح دانش روز و نوآور 
خبرنگاران، در نظر دارد برنامه های آموزشی مختلفی را برای خبرنگاران 
فعال در شهرستان های همجوار مجتمع گاز پارس جنوبی برگزار نماید.

ســید امیر حسین علوی شهردار رشــت در جلسه انعقاد قرارداد بهســازی سراوان که با حضور 
اعضای شــورای اسلامی شــهر برگزار شد، گفت: باید به گونه ای عمل کنیم تا ظرف سه یا چهار 
ماه آینده پیشــرفت پروژه بهسازی سراوان محسوس و برای مردم منطقه هم قابل لمس باشد.به 
نقل از واحد خبر مدیریت ارتباطات و امور بین الملل شــهرداری رشت – سید امیر حسین علوی 
شــهردار رشت در جلسه انعقاد قرارداد بهسازی ســراوان که با حضور رضا عاشری و سید حسین 
رضویان از اعضای شــورای اسلامی شهر رشت، معاونین، مدیران شهرداری، مجری طرح برگزار 
شد، ضمن توضیح پاره ای از موارد در خصوص این پروژه اظهار داشت: مناقصه اول این پروژه در 
زمان شهردار قبل بدلیل عدم تائید طرح و تامین منابع مالی و همچنین زمان بندی سه ساله برای 
پروژه قابل اجرا نبود.شهردار رشت ادامه داد: شهرداری رشت با پیگیریهای فراوان توانست طرحی 
که مشاور در این زمینه تهیه کرده بود را به تائید سازمان شهرداریها برساند.سید امیر حسین علوی 
با بیان اینکه موقعیت لندفیل سراوان بسیار اضطراری و حائز اهمیت است، عنوان کرد: تمام موارد 
یاد شــده سبب می شود که نوع انجام کار و بهســازی لندفیل با حساسیت خاصی همراه باشد و 
شــهرداری رشت هم به این امر واقف است.  وی اذعان کرد: در زمان سرپرست شهرداری رشت 
هم مناقصه ای برای بهســازی سراوان برگزار شــد که بنا به اشکالات دستگاه نظارتی و تغییرات 
فنی بخشــی از کار، مناقصه جدید برگزار شــد که در این میان اختلاف قیمت بسیار شدیدی بین 
دو شــرکتی که حضور پیدا کرده بودند پدید آمد و در جلســات فنی هم موضوعات مربوط به این 
کار مورد جمع بندی قرار نگرفت.شــهردار رشــت از اعمال اصلاحات در طرح بهسازی سراوان و 
برگزاری مناقصه جدید با یکســری تغییرات قابل توجه خبر داد و ابراز داشــت: بررسیهای لازم 
توســط سازمان بازرسی و سازمان برنامه و بودجه صورت گرفت و تائیدیه لازم هم در این زمینه 
صادر شــد.علوی اذعان کرد: ســراوان تنها متعلق به رشت نیست و متعلق به تمام استان و حتی 
کشــور است، بنابراین انتظار دارم روند بهسازی آن ضمن رعایت مسائل ایمنی با دقت نظر کامل 
و با سرعت انجام گیرد تا شاهد بروز چالش و البته خسارت نباشیم.وی با تاکید بر اینکه شهرداری 
با تمام توان فنی خود برای بهســازی ســراوان به میدان وارد شده است، افزود: باید ظرف سه تا 
چهار ماه آینده به گونه ای عمل کنیم که پیشرفت پروژه بهسازی سراوان محسوس و برای مردم 
منطقه هم قابل لمس باشد.شهردار رشت چاره اندیشی برای تصفیه خانه شیرابه در کوتاه مدت و 
بلند مدت را هدف دیگر شهرداری رشت ذکر کرد و گفت: برای بهسازی لندفیل سراوان شهرداری 
رشــت با تمام توان در خدمتگذاری حاضر است و همه گونه حمایت را خواهد داشت.رضا عاشری 
عضو شــورای اسلامی شهر رشت نیز در این جلسه اســتفاده از تمام ظرفیتهای شهرداری برای 
اجرای بهسازی لندفیل سراوان را خواستار شد و بیان داشت: شورای اسلامی شهر هم به بهترین 
نحو در کنار شهردار رشت اســت و هر کمکی که لازم باشد، دریغ نمی کند.سید حسین رضویان 
عضو دیگر شــورای اسلامی شهر رشت نیز در این جلســه اذعان کرد: اگر بتوانیم زودتر از موعد 
مقرر کار بهسازی را پیش ببریم، یقینا برای استان گیلان افتخار بزرگی خواهد بود و مشکل مردم 

منطقه سراوان هم سریعتر برطرف می شود.

امتیاز - سیده معصومه عباسی-  نخستین کنفرانس ملی افزایش بهره دهی چاه های نفت 
و گاز در مرکز همایش های کوشــک نفت با حضور دکتر محسن خجسته مهر مدیرعامل شرکت 
ملی نفت ایران، مهندس عبدالله عذاری اهوازی مدیرعامل شــرکت نفت و گاز اروندان، مدیران 
ارشــد نفتی و با سخنرانی کریم زبیدی مدیر برنامه ریزی تلفیقی شرکت ملی نفت و رسول جلیلی 
رییس دانشگاه صنعتی شریف آغاز به کار کرد. نخستین کنفرانس ملی افزایش بهره دهی چاه های 
نفت و گاز، با هدف تحقق ارتباط حداکثری صنعت و دانشــگاه و تسهیل بهره  مندی شرکت های 
فعال در حوزه   بالادســت از توان علمی و پژوهشی مراکز فناور و دانش  بنیان، به صورت مجموعه 
کنفرانس هایی با عنوان Sharif IOR، توسط دانشگاه صنعتی شریف و با همکاری شرکت ملی 
نفت ایران در حال برگزاری است.کریم زبیدی مدیر برنامه ریزی تلفیقی شرکت ملی نفت ایران با 
تأکید بر اینکه نفت و گاز ثروت کشــور است و باید برای بهبود برداشت از مخازن سرمایه گذاری 
افزایش یابد، اظهار کرد: هم اکنون با اســتفاده از فناوری های روزآمد، می توان به راحتی برداشــت 
از میدان های نفت و گاز ایران را ۱۵ تا 4۰ درصد افزایش داد.آشــنایی با دستاوردها و چالش  های 
شــرکت ملی نفت ایران، شرکت  های اکتشــاف و تولید و چاه  پیما، معرفی فناوری  های مرتبط با 
روش  های ازدیاد برداشــت چاه  محور و میدان  محور، نشســت های تخصصی با موضوعات فراگیر 
صنعت و جذب دانشــجویان و فارغ  التحصیلان جوان و مســتعد رشته  های مهندسی، مدیریت، و 
مالی در قالب نمایشــگاه کار از دیگر اهداف این کنفرانس  ها است. همچنین ارائه  های فناورمحور، 

نشست  های تخصصی، نمایشگاه کار از ارکان اصلی این کنفرانس خواهد بود.

لزوم اجرای پروژه های مصوب سفر 
ریاست جمهوری از طریق تسهیلات بانکی

اولین جلسه کارگروه استانی صندوق 
بیماری های خاص و صعب العلاج برگزار گردید

همکاری روابط عمومی مجتمع گاز پارس جنوبی 
با اصحاب رسانه استان بوشهر گسترش می یابد

قرارداد بهسازی سراوان منعقد شد
افتتاح نخستین كنفرانس ملی افزایش 

بهره دهی چاه های نفت و گاز

در تهران صورت گرفت؛مدیر عامل آبفای استان اصفهان تاكید كرد:


